

# 工學院擬升等教師著作外審迴避參考名單

## Reference List of Avoided External Reviewers on

## Candidate's Publications for Promotion

NCTU College of Engineering

	姓名 Name	服務單位 Service Unit	職稱 Position	理由說明 Explanations
1 .				
2 .				
3 .				

擬升等教師簽名 Signature of the Candidate for Promotion:

\_\_\_\_\_

說明 Instructions:

一、審查人不應由送審人建議名單，但送審人可提供迴避名單，人數至多三人，迴避名單應送院教評會召集人存查。審查人如有下列情形者，應予迴避：

- 1、送審人之研究指導教授。
- 2、送審人著作之合著人或共同研究人。
- 3、與送審人曾在同一學校服務。
- 4、與送審人有親屬關係或行政程序法第三十二條有關規定者。

I. The reviewers shall not be suggested by the candidate, but the candidate for promotion may provide a list of avoided reviewers no more than 3 people. The list of avoidance shall be submitted to the chairman of Faculty Evaluation Committee for reference. Reviewers in any of the following situations shall be avoided:

1. The candidate's research advisor
2. Co-author or co-researcher of the candidate's representative publications

3. The reviewer once served in the same school of the candidate
4. The reviewer is a relative of the applicant, or the reviewer fits the conditions prescribed in related regulations in Article 32 of the Administrative Procedure Act.

二、專科以上學校教師資格送審作業須知三、(八)規定：「著作、作品迴避參考名單至多以三人為限，並填寫迴避者姓名、服務單位、職稱、理由說明及簽章。如無迴避者，可免填。」

II. According to “Accreditation Regulations Governing Teacher Qualifications at Institutions of Higher Education,” applicant shall be noted the regulations prescribed in Paragraph 8 of Article 3 that: “the reference list of avoided reviewers shall contain no more than 3 reviewers; the names, service units, positions, explanations and the applicant’s signature/seal shall be specified. If there is no reviewer to be avoided, leaving a blank is permitted.”

三、103年3月12日本校102學年度教師評審委員會第6次會議決議，爾後申請升等教師如未依「專科以上學校教師資格送審作業須知」規定提出明確迴避參考名單者，視同未提出。

III. With the approval in the 6<sup>th</sup> Meeting of Faculty Evaluation Committee in the academic year 102 on 12th, March, 2014, teachers applying for promotion who do not provide specific reference list of avoided reviewers in accordance with “Guidelines of Faculty Promotion for Teachers of Colleges and Higher-Level Educational Institutions” would be deemed as having never applied for promotion.